

English

Adrienne Derstine serves as the Program and Food Security Coordinator for Mennonite Central Committee Burundi, based in Bujumbura.

She holds a bachelor's degree from Eastern Mennonite University in Peacebuilding and Development.

She is passionate about community-based peacebuilding efforts through social justice advocacy and environmental sustainability. Adrienne believes that communities and grassroots initiatives can transform the social and environmental landscape by addressing the root issues that cause many of the injustices in our society. She works alongside community organizations to better understand the needs and processes of creating sustainable change through the empowerment of individuals.

Prior to joining MCC, Adrienne worked as Conflict Sensitivity Analyst with the Environmental Law Institute as well as Social and Environmental Impact Analyst with B Lab based in Philadelphia, USA

French

Adrienne Derstine est coordonnatrice de programme et de sécurité alimentaire pour le Comité Central Mennonite Burundi, basé à Bujumbura.

Elle est titulaire d'un baccalauréat de l'Eastern Mennonite University en consolidation de la paix et le développement.

Elle est passionnée des efforts communautaires de consolidation de la paix à travers le plaidoyer de la justice sociale et de la durabilité environnementale. Adrienne estime que les communautés et les initiatives de base peuvent transformer le paysage social et environnemental en s'attaquant aux problèmes fondamentaux qui provoquent de nombreuses injustices dans notre société.

Elle travaille aux côtés des organisations communautaires pour mieux comprendre les besoins et les processus de création de changements durables grâce à l'autonomisation des individus.

Avant de rejoindre MCC, Adrienne a travaillé comme analyste de sensibilité aux conflits à l'Institut de Droit de l'Environnement ainsi qu'analyste d'impact social et environnemental à B Lab basé en Philadelphie, aux États-Unis.